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I medfør af § 36 stk. 1 i Landstingets Forretningsorden fremsætter jeg følgende spørgsmål til Landssty-
ret: 
 
Spørgsmål til Landsstyret:  

1. Hvor mange licenser er der udstedt i 2006 og 2007 til torskefiskeri og til hvem? 
2. Hvor mange personer og rederier har søgt om licens til torskefiskeri i 2006 og 2007 og 

hvem drejer det sig om? 
3. Hvor mange personer og rederier har fået afslag på fiskeri efter torsk i 2006 og 2007, 

hvem drejer det sig om og hvad er årsagen til afslag? 
4. Hvor mange personer, rederier og landanlæg ansøgninger om indhandlingstilladelse og 

omladning har der været i 2006 og 2007 samt hvem drejer det sig om? 
5. Hvem har fået tilladelse til indhandlingsskib og hvem har fået afslag og hvorfor? 
6. Hvor mange landanlæg er klar til at modtage torsk og hvilken kapacitet har de? 
7. Er det muligt for landanlæg at få tildelt kvoter? 
8. Hvor mange tons torsk forventer landsstyret der vil blive fisket i 2007 og 2008? 
9. Mener landsstyret der er andre relevante ting at oplyse om i forbindelse med udviklingen 

af torskefiskeri i Grønland? 
10. Har landsstyret planer om at indføre afgifter på kvotetildelinger vedrørende torsk, i for-

bindelse med den nye fiskerilov? 
(Landstingsmedlem Esmar Bergstrøm, løsgænger) 
 
Begrundelse: 
Jeg ønsker at få overblik over det eksisterende torskefiskeri og de kommende muligheder. 
Det har tidligere været muligt for Nordafar at få tildelt en kvote som de chartrede skibe ind til at fiske 
på, formålet var at sikre leverancer til fabrikken og dermed økonomisk bæredygtighed. Det samme 
gjorde man med KGH, KTU, GHT og Royal Greenland. 
 
 


